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Hej!

Jag går ofta genom parken Gulsippan och tycker att det är synd att en så fin
anläggning som skateboard- och cykekparken plötsligt försvann. Nu finns där bara
ett inhägnat område till ingen nytta som dessutom har kostat oss skattebetalare en
massa pengar
Därför föreslår jag att det görs ett UTEGYM där. Då kommer området till bra
användning.
Mitt andra förslag är en hundrastgård där hundar kan springa fritt.
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